
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  2 de desembre de 2019
Número: 02/2019
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Sala Reunions Tinença d’Alcaldia Grau

Hi assistixen:

Rafael Simó Sancho President

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Esther Giner Hidalgo Vocal (Veïna)

Marycarmen Ribera Soriano Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Manuel González Galván Vocal (AA.VV. Marjaleria)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP el Pinar)

Roman Simó Gómez Secretari

No hi assistixen: 

Excusen  la  seua  assistència: Esteban  Ventura  Martí (Vocal  –  Regidor),  Tica  Palau
Campos (Vocal – AAVV El Faro) i Tonica Miralles Cumba (Vocal – AC Unió Musical del
Grau).

Orde del dia:

1.- Aprovació, si procedix, de l’acta de l’anterior sessió de 04/11/2019.

2.- Aprovació nom C/11 de maig.

3.- Aprovació nom C/Covile 1 i Covile 2.

4.- Aprovació nom C/Senillar.

5.- Aprovació nom C/Pallars.

6.- Precs i preguntes.
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En el Saló d’Actes de la Tinença d’Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 20:00 h
del dia 2 de desembre de 2019, sota la presidència  del Ilm Senyor tinent d’alcalde, Don
Rafael Simó Sancho, es reuneixen els senyors i senyores dalt esmentats al objecte de
celebrar sessió ordinaria de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com
secretari delegat del districte per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum de assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI PROCEDIX, DE L’ACTA DE L’ANTERIOR SESSIÓ DE 04/11/2019.

El Sr. President va preguntar els presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l’acta de la passada sessió, celebrada el 4 de novembre de 2019.

No havent cap objecció, s’aprova per unanimitat. 

2.- APROVACIÓ NOM C/11 DE MAIG.

El sr president i el sr secretari van informar als i les membres de la junta, de la
NI1 enviada per part de la Regidora de Cultura en la que es sol·licita a la Junta de
Districte  Marítim  que  informe  de  la  procedència  o  no  d’estimar  la  proposta  de
nominació d’un carrer - perpendicular al Camí la Mota - realitzada pel veí Robert  Yebra
Pérez, com Carrer 11 de maig.

Una  vegada  examinats  els  documents  obrant   a  l’expedient,   la  Junta  de
Districte  Marítim  va  estimar  per  unanimitat  del  seus  i  les  seues  components  que
procedix que al  esmentat Carrer 11 de maig se li done caràcter d’oficialitat.

3.-  APROVACIÓ NOM C/COVILE 1 I COVILE 2.

El sr president i el sr secretari van informar als i les membres de la junta, de la
NI enviada per  part  de la  Regidora de Cultura en la  que es  sol·licita  a  la  Junta de
Districte  Marítim  que  informe  de  la  procedència  o  no  d’estimar  la  proposta  de
nominació d’uns carrers - perpendiculars al Camí la Ratlla de Benicassim - realitzada per
la veïna Teresa García Belles, com Carrer Covile 1 i Carrer Covile 2.

Una  vegada  examinats  els  documents  obrant   a  l’expedient,   la  Junta  de
Districte  Marítim  va  estimar  per  unanimitat  del  seus  i  les  seues  components  que
procedix  que als   esmentats  Carrer  Covile  1  i  Carrer  Covile  2  se’ls   done caràcter
d’oficialitat.

4.-  APROVACIÓ NOM C/SENILLAR.

El sr president i el sr secretari van informar als i les membres de la junta, de la
NI enviada per  part  de la  Regidora de Cultura en la  que es  sol·licita  a  la  Junta de
Districte  Marítim  que  informe  de  la  procedència  o  no  d’estimar  la  proposta  de
nominació d’uns carrer - perpendicular al Camí Senillar - realitzada pel veí Cruz Olmo
Pacheco com Carrer Senillar.

1 Nota Interior
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El sr secretari va comentar als pressents que es fixaren que en el expedient
figurava un informe del coordinador de l’UE-GPM2, en el qual es desaconsellava estimar
la nominació del dit carrer amb el nom de Carrer Senillar, degut a que ja existien varies
vies amb nominacions similars.

La Junta de Districte Marítim, una vegada examinat l’expedient, va coincidir
amb el criteri del coordinador de l’UE-GPM, considerant que la nominació del dit carrer
en el nom proposat tindria com a conseqüència augmentar la confusió  ja  existent en
la Marjaleria. En opinió d’aquesta junta, que veïns deurien proposar un altre nom per al
carrer, que no induïsca a errades.

Així dons,  la Junta de Districte Marítim va desestimar per unanimitat del seus i
les seues components la  procedència  de  nominar oficialment al dit carrer com Carrer
Senillar. 

5.-  APROVACIÓ NOM C/PALLARS.

El sr president i el sr secretari van informar als i les membres de la junta, de la
NI enviada per  part  de la  Regidora de Cultura en la  que es  sol·licita  a  la  Junta de
Districte  Marítim  que  informe  de  la  procedència  o  no  d’estimar  la  proposta  de
nominació d’un carrer - perpendicular al Camí la Motor Serradal  - realitzada per la veïna
Maria Julia Puig Gil, com Carrer Pallars.

Una  vegada  examinats  els  documents  obrant   a  l’expedient,   la  Junta  de
Districte  Marítim  va  estimar  per  unanimitat  del  seus  i  les  seues  components  que
procedix que al  esmentat Carrer Pallars se li done caràcter d’oficialitat.

6.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Raga va preguntar si l’edifici situat en el Camí Serradal, junt a la rotonda
dels accessos al port – edifici que no es va acabar i del qual ha quedat l’esquelet - , es
quedaria així una vegada acabades les obres que estava fent l’ajuntament.

El Sr. president va contestar que el dit edifici no pertany a l’ajuntament. El que
està fent l’ajuntament es finalitzar la UE3 que havia quedat inacabada, es a dir, reomplir
el  sol,  ficar  voreres,  clavegueram, il·luminació...etc,  en una paraula,  urbanitzar.  Eixa
urbanització la esta fent l’ajuntament per  gestió directa, que vol dir que la fa ell i  la
paguen  entre  tots  els  propietaris  dels  terrenys  que  s’urbanitzen.  Normalment  la
urbanització  correspon a la  iniciativa privada,  però  com en este  cas   es  va  quedar
inacabada, l’ajuntament decidix impulsar-la per a que no es quede eixa zona deprimida.
Una vegada la zona estiga urbanitzada – el  que tardarà 6 mesos -   el  propietari  de
l’edifici en qüestió, decidirà que vol fer amb ell: enderrocar-lo per construir-ne un de
nou, aprofitar el que hi ha...

El Sr president va aprofitar per anunciar als presents que l’obra del Camí la
Plana es recepcionarà el 12 de desembre, i que el Parc de la Panderola estarà finalitzat
a final de gener.

També va  informar  que l’empresa  Simetria  es  traslladava a  l’edifici  front  el
Cinema  Port  Azahar,  on  actualment  hi  havia  un   basar  xinés.  L’empresa  ja  tenia
concedida  una  llicencia  d’obres  per  a  realitzar  les  modificacions  necessàries   -

2  Unitat d’Estadística – Gestió del Padró Municipal
3 Unitat d’Ejecució
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enderrocament de parets interiors i modificació de façana - , ja que anava a ocupar tot
l’edifici sencer degut a que té mes de 200 treballadors.

El Sr. Guillamón va preguntar si el Pub Caramba que estava situat a l’última
planta del dit edifici, el tancaven.

El  Sr.  president va contestar que el  traslladaven a un altre local  de la zona
lúdica del port.

Seguidament,  el  Sr  president  va  informar  els  presents  de  que  dins  de  les
inversions sostenibles – aquelles que es financen en diners provinents de romanent de
l’any anterior i que deuen finalitzar-se dins de l’any que comencen – hi havien 4 per al
Grau:  reparació  perímetre  piscina  Parc  el  Pinar,  ampliació  xarxa  clavegueram de  la
marina, execució estació bombeig en Carrer Ciutadella  i instal·lació de clavegueram i
posterior repavimentació Camí Vell de la Mar i pavimentació de Camí Fileta  - el tram
comprés entre el Camí Donació i el Camí Vell del Serradal -.

El Sr Mas es queixà de que els reguers no es netejaven, i que venien pluges i hi
ha perill de inundacions degut a això.

El sr secretari li va dir que li fera arribar un llistat dels que calia netejar i fotos,
si en tenia.

El  Sr  Mas  va  dir  que  l’empresa  de  manteniment  del  Parc  del  Meridià  no
complix amb la seua llavor. El Parc està molt brut i un dia, a més, va pillar a l’operari
tirant les fulles a la séquia, en lloc d’agranar-les.

Contestà el Sr president que ho comunicarien al departament corresponent.

La Sra Raga va comentar que en l’escola El Pinar, la policia anava alguns matins
a l’hora d’entrada dels nens per a controlar el trànsit, però no tots els matins.

El Sr. president i el Sr secretari li  van contestar que no podien anar tots els
matins,  ja que no hi  havia prou policies per vigilar  el  trànsit  a totes les escoles de
Castelló, així que es tornen, uns dies van a uns i uns altres als altres.

El  Sr  Guillamon preguntà  pels  voluntaris  jubilats  que  abans  hi  havia  i  que
ajudaven a regular el trànsit a l’hora d’entrada i eixida de les escoles.

Contestà  la  Sra  Marycarmen  Ribera  que  s’havien  fet  molt  majors  i  que
actualment no hi havien, que en Castelló hi havien només 14 per a tot Castelló.

El  Sr  secretari  i  el  Sr  Guillamon van suggerir  a  la  Sra  Raga  que mitjançant
l’AMPA sol·licitara ajuda de jubilats familiars dels escolars o que fins i tot ho comentaren
amb el CEAM Sant Pere, que estava molt pròxim i on segur que trobaria voluntaris.

La Sra Giner va comentar que segons li havien dit, en per fora de l’IES Miquel
Peris hi havia moviment de drogues, i que no estaria mal que la policia es passejara per
allí alguna vegada, sobre tot a les hores de pati.

El sr president va contestar que ho faria arribar a policia.

La Sra Raga  es  queixà  de  que seguien  produint-se  actes  de vandalisme en
l’escola  El  Pinar.  Va  dir  que  seguien  entrant  contínuament  i  que  el  passat  cap  de
setmana l’alarma va estar sonant 24h sense que la policia acudira a pesar de que els
veïns van cridar-la per telèfon queixant-se.

El Sr president va dir que això era molt estrany i que miraria d’assabentar-se
del que havia ocorregut.

4

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
KJ

N
W

D
W

ZP
XT

JZ
K9

PX
N

E9
55

AS
T 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

5 



Finalment,  el  Sr  president  i  el  Sr  secretari  van anunciar  els  presents que a
partir de gener, les sessions es celebrarien a la Sala de Reunions del CC La Marina en
lloc de en la Tinença d’Alcaldia.

 

I sent les 21:00 h  de la data indicada en l’encapçalament, per no haver mes
assumptes que tractar, el Sr president alça la sessió. De tot açò com a secretari done
fe, i per a que conste, faig la pressent acta que signe junt el Sr president de la Junta
Municipal de Districte.
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